
Obec Hodkovce 

Adresa: 

OcÚ Hodkovce, Hodkovce 2 

044 21 KOŠICE-OKOLIE, SK 

IČO: 00691241  DIČ: 2021261330 

Kontakt: 

Tel.:   +421 55 6970178 

Mob.: +421 905 242155 

E-mail: hodkovce@hodkovce.eu 

Zápisnica zo zasadnutia 13. obecného zastupiteľstva  

obce Hodkovce zo dňa 20.02.2024 
 

Prítomní: 

Juraj Kozel - starosta  

Mgr. Peter Kozel - poslanec  

Ing. Lucia Dujava - poslanec 

Bc. Martina Sičáková - poslanec 

Bc. Gabriel Varga - poslanec 

Svitlana Omelchuk - asistent 

Neprítomní: 

Bc. Antónia Skasková - poslanec 

 

 

Návrh programu zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia Obecného zastupiteľstva 

2. Určenie a schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice   

3. Schválenie programu 

4. Správa o plnení uznesení z predchádzajúceho OZ 

5. Správa kontrolnej činnosti kontrolóra za rok 2023 

6. Návrh VZN (Zásady hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Hodkovce) 

7. Správa RZMOR o pripravovanom zriadený REA (Regionálnej energickej agentúry) 

8. Návrh KSK (Koncepcia cyklodestinácie ABOV) 

9. Pripravovaný projekt/plán riešenia vodozádržných hrádzí a regulácia dažďovej vody 

10.Riešenie, finančná podpora obedov pre dôchodcov  

11. Rôzne  

Správa starostu k pripravovaným projektom k výzvam (NFP, MIRRI, Plán obnovy...) 

Nájomná zmluva farnosť Nováčany  

Informácie k projektu KD  

Správa kultúrnej komisie o prepracovaných akciách (Martina Sičáková) 

12. Diskusia  

13. Záver  
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1. Starosta privítal všetkých zúčastnených poslancov o otvoril  zasadnutie OZ 

2. Po prečítaní programu OZ bol za zapisovateľa určený Bc. Gabriel Varga a za overovateľov Bc. Martina Sičáková a Ing. Lucia Dujava 

3. Poslanci návrh programu OZ jednohlasne schválili (uznesenie č. 005/2024) 

4. Starosta informoval, že všetky uznesenia z predchádzajúceho OZ  boli zrealizované  

5. Poslanec  Gabriel Varga prečítal všetkým poslancom Správu hlavného kontrolóra Ing. Juraja Moseja o kontrolnej činnosti za rok 2023. Kontrolná činnosť bola 

zameraná predovšetkým na kontrolu zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti hospodárenia a nakladania s majetkom a majetkovými právami obce, 

kontrolu výdavkov a finančných operácií obce, kontrolu dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov, vrátane všeobecne záväzných nariadení obce.            

Konkrétne išlo o tieto kontroly:  

-kontrola pokladničných operácií, správnosti a opodstatnenosti čerpania finančných  prostriedkov obce Hodkovce v roku r. 2022 

-kontrola faktúr došlých v r. 2022 

-kontrola pohybov na bankových účtoch obce v prvom polroku r . 2023 

-kontrola zverejňovania  zmlúv, objednávok a faktúr v r. 2023 v zmysle zákona 211/2000 

Vykonanými kontrolami neboli zistené nedostatky. 

Poslanci zobrali na vedomie správu hlavného kontrolóra.   

6.Starosta oboznámil poslancov s Návrhom VZN  o Zásadách  hospodárenia s finančnými prostriedkami obce Hodkovce. Poslanci návrh VZN jednohlasne schvá-

lili. (uznesenie č. 006/2024) 

7. Starosta informoval poslancov o výsledkoch rokovania zo zasadnutia RZMOR, ktorého sa aj osobne zúčastnil. Jedným z bodov bola aj príprava REA. Obce, 

ktoré sa rozhodnú vstúpiť do Regionálnej energetickej agentúry sa  budú podieľať  10% za jednotlivé  odberné miesta za mesiac. Naša obec nemá  pripravené  

elektronické faktúry za predchádzajúce 2 roky, ktoré sú potrebné k evidencii a zisteniu celkovej spotreby. Súčasný systém  hospodárenia s energiami je pre 

obec postačujúci.   

8. Starosta oboznámil poslancov s návrhom KSK ohľadom vytvorenia cyklochodníkov. Predložený návrh KSK nezapracoval našu obec ani niektoré okolité obce 

do tohto konceptu cyklotrás. Starosta našej obce ako  aj starostovia dotknutých obcí vyslovili k pripravovanému návrhu svoje pripomienky, ktoré majú byť 

riadne zapracované do pripravovaného projektu . Naša obec  bude v rámci  zaujímavosti  okolia, ktoré bude možné navštíviť  ponúkať  jednotlivé kultúrne akcie, 

multifunkčné  ihrisko, vodozádržnú hrádzu a strelnicu.   

9.Obec oslovila Okresný úrad Košice –okolie, ktorý sa bude danou problematikou zaoberať v najbližších týždňoch.   

10. Starosta navrhol poslancom možnosť finančnej podpory obedov pre dôchodcov  zo strany obce . Zo strany poslancov padlo viacero návrhov. Jedným 

z návrhov poslancov bolo aj zníženie poplatkov za komunálny odpad a dane ako lepšiu a výhodnejšiu alternatívu pre dôchodcov. Tento návrh bude zapracovaný 

do VZN, ktorý sa bude schvaľovať  koncom roka 2024.  

11. Starosta informoval poslancov o pripravovaných projektoch k jednotlivým výzvam. 

výzva na podporu rozvoja prvkov zelenej a modrej infraštruktúry v obciach a mestách, ktorú vyhlásilo Ministerstvo investícií, regionálneho rozvoja a infor-

matizácie SR (MIRRI SR) -obec oslovila projektanta aby vypracoval projektovú dokumentáciu vzťahujúcu sa na  okolie multifunkčného ihriska a tiež na vodozá-

držné hrádze v obci, úprava parčíka v okolí bývalej PZ na oddychovú zónu    

výzva na úpravu pamätníkov a ich okolia od ministerstva obrany – v našej obci by išlo o obnovu pamätníka obetiam 1.sv. vojny, ktorý by  bol po reštaurovaní 

umiestnený na miestnom cintoríne   

Nájomná zmluva RKC farnosť Nováčany- Arcidiecézne arcibiskupstvo Košice žiada od obce ročný nájom za pozemok vo výške 128 Eur.  Obec nesúhlasí s financo-

vaním tohto  nájmu, nakoľko obec prispieva na údržbu farského pozemku kosením počas roka , prispieva tiež na obnovu kostola a tiež má v pláne podieľať  sa 

na revitalizácii chodníka a okolia miestneho chrámu. Obec plánuje investovať financie do výstavby chodníka na miestnom cintoríne k čomu je potrebné mať 

uzavretú nájomnú zmluvu s RKC Farnosť Nováčany, keďže časť tohto chodníka bude prechádzať cez pozemok, ktorý je v jej vlastníctve – starý cintorín. Starosta 

bude vzniknutú situáciu riešiť osobným stretnutím s kompetentnou osobou na Arcibiskupskom úrade.    

Informácie k projektu KD- starosta oslovil nového projektanta- architekta k vypracovaniu projektu KD  na základe štátom vypísaných výziev, a to tak,  aby bol 

flexibilne prispôsobivý  jednotlivým výzvam. Predchádzajúci projektant nebol schopný vypracovať tento projekt     

Vyčistenie pozemku SPF v okolí multifunkčného ihriska –boli odstránené kríky, a tiež sa plánuje vyčistenie náveterných drevín  v severnej časti multifunkčného 

ihriska,  vyrovnanie upravenej plochy buldozérom.  

Informácie ohľadom kultúry a športu v obci v roku 2024- Poslankyňa Bc. Martina Sičáková zodpovedná za kultúru informovala o pripravovaných akciách na 

tento rok. Najbližšia akcia nás čaká v sobotu 13.4./ aprílová zábava ako preložená akcia z 27.1./ Členovia kultúrnej komisie sa zhodli na vytvorení jedného spo-

ločného dňa matiek, detí , otcov ako Dňa rodiny v máji. Tento deň bude v rámci spoločného rodinného výletu na vybrané miesto v rámci nášho okolia, kde 

budú pripravené zaujímavé atrakcie pre všetkých. Hlavnou kultúrnou udalosťou roka bude deň obce, ktorý je naplánovaný na sobotu 17.8.2024.Starosta 

i poslanci boli oboznámení s plánovaným programom i jednotlivými atrakciami , ktoré sú  v štádiu prípravy. Úcta k starším bude tohto roku v podobe obdarova-

nia našich dôchodcov darčekovými krabičkami ako to bolo pred Vianocami minulého roku, nakoľko tento spôsob sa veľmi osvedčil. Sviatok sv. Mikuláša bude 

spojený s rozsvietením adventného venca, vianočného stromčeka a osvetlenia.  
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Overovatelia: 

Bc.  Martina Sičáková ............................................... 

Ing. Lucia Dujava                ............................................... 
 

12. V diskusii starosta informoval  o zlej miere vytriedenia odpadu obcou. Štatistiky nám zhoršil veľkokapacitný kontajner, kde odpad nie je separovaný.  Poslan-

ci boli taktiež oboznámení s odpoveďou KSK  na žiadosť obce ohľadom chodníka. Obec dávala túto žiadosť v auguste 2023 a odpoveď z KSK  prišla až teraz t.j. vo 

februári 2024. Obec musí mať delimitačný protokol  o prechode majetku pod správu obce ako právny dokument pre zápis do katastra, keďže pozemok na kto-

rom sa chodník (ako stavba) nachádza  patrí KSK. Poslankyňa Lucia Dujava poprosila starostu o umiestnenie dopravného zrkadla na poslednej ulici na konci 

obce.  

 

13.V závere starosta poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť a ukončil OZ.      

Zápisnicu napísal Bc. Gabriel Varga  

 

Juraj Kozel 

Starosta obce 


